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2011D17738 LIJST VAN VRAGEN 

De commissie voor de Rijksuitgaven en de vaste commissie voor Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid hebben over het rapport «Aanpak harde kern 
jeugdwerklozen; Terugblik» van de Algemene Rekenkamer (Kamerstuk 
31 749, nr.7, de navolgende vragen ter beantwoording aan het kabinet 
voorgelegd. Deze vragen zijn hieronder afgedrukt. 

De voorzitter van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Van Gerven

De voorzitter van de vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgele-
genheid,
Van Gent

De griffier van de commissie voor de Rijksuitgaven,
Groen 
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1 
Wat zijn de verwachte effecten van de grootschalige bezuinigingen op 
onder andere UWV Werkbedrijf op de effectiviteit van de aanpak van 
jeugdwerkloosheid? 

2 
Welke aanbevelingen van de Algemene Rekenkamer worden overge-
nomen en welke niet? Wat zijn daarvoor de redenen? 

3 
Welke doelstelling en ambitie heeft het kabinet om het aantal jongere 
werklozen tot 27 jaar die niet in het bezit zijn van een startkwalificatie en 
een grote afstand hebben tot de arbeidsmarkt te verminderen? Kunt u dat 
onderbouwen met een doelstelling uitgedrukt in cijfers? 

4 
Welke maatregelen uit het regeerakkoord hebben invloed op het aantal 
jongere werklozen tot 27 jaar die niet in het bezit zijn van een startkwalifi-
catie en een grote afstand hebben tot de arbeidsmarkt? Kunt u een 
overzicht geven van de consequenties van deze maatregelen voor deze 
groep? 

5 
Wat zijn voor zowel jongeren met als zonder meervoudige problemen de 
arbeidseffecten op lange termijn als zij op jonge leeftijd werkloos zijn? 

6 
Bestaat er een relatie tussen werkloze ouders met meervoudige proble-
matiek en jongeren met multiproblematiek? Zo ja, hoe wordt daar in het 
beleid rekening mee gehouden? 

7 
Hoeveel werkloze jongeren met multiproblematiek hebben sinds de start 
van het Actieplan Jeugdwerkloosheid een baan gevonden? In hoeverre is 
dit toe te schrijven aan het Actieplan Jeugdwerkloosheid? Hoe verhouden 
de resultaten zich tot de gemaakte kosten? 

8 
Waarom zijn er zoveel jongeren niet ingeschreven bij UWV Werkbedrijf? 
Welke mogelijkheden zijn er om het percentage ingeschreven jongeren te 
verhogen? 

9 
Hoe wordt getracht niet-werkende jongeren die niet zijn geregistreerd bij 
het UWV werkbedrijf alsnog in te schrijven? 

10 
Gaat het kabinet alsnog het aantal werkloze jongeren met meervoudige 
problemen in kaart brengen? 

11 
Wat verklaart het verschil van € 10 miljoen in ESF-subsidies tussen 2009 
en 2010/2011? Is er bij de aanvraag van ESF subsidies in 2010 gebruik 
gemaakt van de ervaringen uit 2009? 

12 
Hoe is het mogelijk om structureel € 300 miljoen op te halen bij de reeds 
overbelaste jeugdzorg door alleen de efficiency te verbeteren? 
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13 
Hoeveel extra stage- of leerwerkplekken hebben het UWV en COLO sinds 
de start van het actieplan Jeugdwerkloosheid gerealiseerd? In welke 
sectoren heeft men dit gerealiseerd? Hoeveel procent van deze extra 
plaatsen is structureel beschikbaar? 

14 
In hoeveel regio’s zijn er wel al concrete plannen om jongeren intensief te 
ondersteunen bij het oplossen van hun problemen op de arbeidsmarkt? 
Waarom blijven veel regio’s achter op dit vlak? 

15 
Kan de het kabinet aangeven in hoeveel actieplannen de plusvoorzie-
ningen voor de begeleiding van werkloze jongeren met meervoudige 
problematiek worden ingezet voor de toeleiding naar werk? 

16 
Waarom verstaan de zorg- en werk-en-inkomenketen elkaar zo slecht bij 
het aanpakken van de problemen van werkloze jongeren? 

17 
Welke initiatieven teneinde de diagnose van kwetsbare jongeren te 
verbeteren worden in de actieplannen Jeugdwerkloosheid van de 
arbeidsmarktregio’s genoemd? Worden deze onderling uitgewisseld? 

18 
Hoeveel scholen kunnen er met de € 30 miljoen subsidie van plusvoorzie-
ningen voor de begeleiding van werkloze jongeren met meervoudige 
problematiek worden voorzien? Hoeveel leerlingen betreft dit? Op welke 
wijze wordt bepaald of een school wordt uitgebreid met een plusvoor-
ziening? 

19 
Waarom zijn niet in alle arbeidsmarktregio’s doorbraaksessies gehouden 
om de samenwerking te verbeteren? Verloopt de samenwerking in de 
andere arbeidsmarktregio’s naar wens? Wat zijn de uitkomsten en 
conclusies van de doorbraaksessies? Waar wordt de € 3 miljoen onder-
steuningsimpuls voor de regio’s ter verbetering van de onderlinge 
samenwerking precies aan besteed? 

20 
Welke initiatieven neemt de regering om de samenwerking tussen 
werk-en-inkomenketen en de zorgketen, zowel voor jongeren als andere 
mensen met meervoudige problematiek, te verbeteren? Wat zijn de 
resultaten van de arbeidstoeleidingprojecten voor kwetsbare jongeren in 
Twente? Wordt de financiering van deze projecten voortgezet?
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